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Protokół nr 63/III/2024 

posiedzenia Komisji Sportu i Rekreacji 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 25 marca 2024 r.  

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

 

stan Komisji   -   11 radnych  

obecnych   -    7 radnych 

nieobecnych  -   4 radnych   

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2  do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla radnych na posiedzenie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla gości na posiedzenie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczyła: 

Przewodnicząca Komisji radna p. Marta Przywara. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z dnia 12 lutego 2024 r. i dnia 11 marca 2024r.  

3. Przyjęcie Sprawozdania za z działalności komisji od listopada 2018 roku do końca VIII 

kadencji Rady Miejskiej w Łodzi.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego i wykazu 

kąpielisk na terenie miasta Łodzi w 2024 roku – druk nr 13/2024.  

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

 

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara  powitała obecnych radnych 

 i  zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum niezbędne do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

 



Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek  

Uwag nie zgłoszono 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia. 

Komisja w głosowaniu przy 6 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

wstrzymujących się przyjęła porządek obrad.  

 

Ad. pkt. 2.  Przyjęcie protokołu z dnia 12 lutego 2024 r. i dnia 11 marca 2024 r.  

 

 

Przewodnicząca Komisji zapytała czy są uwagi do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołów z dnia 12 lutego 2024 r.                                         

i 11 marca 2024 r.   

Komisja w głosowaniu przy 6 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

wstrzymujących się przyjęła porządek obrad.  

 

Ad. pkt. 3. Przyjęcie Sprawozdania z działalności komisji od listopada 2018 roku do końca 

VIII kadencji Rady Miejskiej w Łodzi.  

 

Przewodnicząca Komisji zapytała czy są uwagi do sprawozdania z działalności komisji.  

Uwag nie zgłoszono 

Przewodnicząca podziękowała za wszystkie posiedzenia, obrady, następnie poddała pod 

głosowanie Przyjęcie Sprawozdania z działalności komisji od listopada 2018 roku do końca 

VIII kadencji Rady Miejskiej w Łodzi.  

 

Komisja w głosowaniu przy 6 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

wstrzymujących się przyjęła sprawozdanie. 

 

Ad. pkt. 4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego i 

wykazu kąpielisk na terenie miasta Łodzi w 2024 roku – druk nr 13/2024.  

 

Pani Iwona Safjanowska z-a Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

przedstawiła projekt uchwały, którego druk nr 13/2024 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji; „widzę, ze okres otwarcia jest taki sam jak w latach ubiegłych, czy 

są pytania?”.  

 



Wobec braku pytań i głosów w dyskusji, Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie 

projektu uchwały. 

  

Komisja w głosowaniu przy 7 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

wstrzymujących się wydała opinie pozytywną.  

 

Ad. pkt. 5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

Radny p. Tomasz Anielak; „Pani Przewodnicząca, to nie będzie tematem tej komisji w tej 

kadencji, ponieważ kończymy pracę, ale chciałbym zainicjować temat, którym, być może, 

przyszła komisja się zajmie, tj. przeniesienie Muzeum Sportu w inne miejsce niż Zatoka Sportu, 

tym bardziej, że mamy rok Polskich Olimpijczyków. Mija 100 lat od debiutu naszych 

reprezentantów w Paryżu 1924 roku. Myślę, że miejsce Zatoki Sportu nie jest optymalne. 

Myślę, że mamy czym się pochwalić. Łódzkich osiągnięć jest bardzo wiele, tych wszystkich 

eksponatów również. Nie każdy wie, że Muzeum Sportu jest właśnie w tej lokalizacji. Mnie się 

marzy oddzielne wejście w miejscu, które będzie wyeksponowane, z którym każdy 

kto przyjedzie do Łodzi będzie mógł się zapoznać, również mieszkańcy Łodzi. Zaczepiałem 

okolicznych studentów, to muszę przyznać, że na 5-6 zaczepionych tylko jedna osoba wiedziała. 

To też o czymś świadczy. To miał być okres przejściowy, ale jak wiemy nie jest i myślę, że 

dobrze byłoby zająć się tym tematem. Temat jest dość ważny i dobrze by było, aby w przyszłej 

kadencji został rozwiązany”.     

 

Pani Eliza Wysocka z-ca Dyrektora Wydziału Sportu; „zapisałam sobie. Zgadzamy się, w 

Zatoce Sportu bardzo ładnie to wygląda, ale to co moglibyśmy wyeksponować w większości 

jest w magazynach. Bardzo cenna uwaga, dziękuję i będziemy działać”.  

 

Przewodnicząca Komisji podziękowała wszystkim za współpracę.  

 

Więcej spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono.  

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokół sporządziła:            Przewodnicząca Komisji 

 

Aneta Rabenda      Marta Przywara 

 

 


